

Release your frustrations!

Release the pressure, come and let off steam in our "Rage Cage". Choose from the available packages.

- **Solo Frustrated:** For one player only. Bring your small items that you want to destroy. You have the Cage for 30 minutes to yourself.
- **Bad Day:** From 1 to 4 players maximum. You have 30 minutes for your group. Bring your small items to destroy.
- **Bad Week:** From 1 to 4 players maximum. You have 30 minutes for your group. *Sergeant Greg* provides a total of 40 small items per group.
- **Divorce Party:** From 1 to 4 players maximum. You have 30 minutes for your group. *Sergeant Greg* provides for the group a total of 48 small items and one (1) windshield or similar item (depending on availability).
- **Xtra Pressure Relief:** Add 12 small items to destroy
- **I need working gloves :** Bring your own strong working glove pair or buy a working glove from *Sergeant Greg*. Keep them as souvenirs after your activity.

Get in the mood:

- Bring your small items maximum 12"x12"x12"
- Connect your phone to our Bluetooth sound system to play your favorite music
- Shout all you want!
- Email sarge@sergeantgreg.com your image .jpg you want to project on the wall, (ex-partner, your boss.)

Safety: Failure to comply with any of these rules will result in a ban from the premises without refund.

1. Wearing a mask (in front of the face), gloves and a coverall is mandatory **at all times** in the cage and in the surrounding area. Wearing closed shoes is mandatory.
2. Only 1 player at a time in the destruction area, the other players wait behind the protective wall.
3. Throwing or hitting objects in the direction of white walls. Do not hitting other walls, floor, and ceiling
4. Under no circumstances, Sergeant Greg will accept a 5th person on site – don't ask.
5. The ground and air can be covered with sharp objects, as well as glass and other debris. You may receive objects on you. Be vigilant and this is at your own risk.

Steps:

1. Fill out the form and send it to sarge@sergeantgreg.com
2. Sign the enclosed waiver (required)
3. Prepay the full amount of the chosen option by e-transfer. (Non-refundable, non-exchangeable).
4. The Sergeant confirms your reservation by email.

Libérez vos frustrations!

Libérez la pression, venez-vous défouler dans notre « Rage Cage ». Choisissez parmi les forfaits disponibles.

- **Solo Frustrated :** Pour un seul joueur seulement. Apportez vos petits articles que vous voulez détruire. Vous avez la Cage pour 30 minutes pour vous seul.
- **Bad Day :** De 1 à 4 joueurs maximum. Vous avez 30 minutes pour votre groupe. Apportez vos petits articles à détruire
- **Bad Week :** De 1 à 4 joueurs maximum. Vous avez 30 minutes pour votre groupe. *Sergeant Greg* fournit un total de 40 petits articles par groupe.
- **Divorce Party :** De 1 à 4 joueurs maximum. Vous avez 30 minutes pour votre groupe. *Sergeant Greg* fournit pour le groupe un total de 48 petits articles ainsi qu'un (1) pare-brise ou article similaire (selon la disponibilité).
- **Xtra Pression Relief :** Ajoutez 12 petits articles à détruire
- **J'ai besoin de gants de travail :** Apportez vos gants de travail résistants, ou achetez une paire du Sergeant Greg. Partez avec en souvenir après l'activité.

Mettez-vous dans l'ambiance :

- Apportez vos petit objets maximum 12 pox12pox12po
- Connectez votre téléphone à notre système de son Bluetooth pour jouer votre musique préférée
- Criez autant que vous voulez!
- Envoyez par courriel à sarge@sergeantgreg.com l'image .jpg que vous voulez projeter sur le mur (votre ex, votre patron)

Sécurité : ne pas respecter l'une de ces règles vous expose à un bannissement des lieux sans remboursement.

1. Le port du casque (devant le visage), des gants ainsi que la combinaison est obligatoire **en tout temps** dans la cage et aux abords. Le port de chaussures fermées est obligatoire.
2. 1 seul joueur à la fois dans l'aire de destruction, les autres joueurs attendent derrière le mur de protection.
3. Lancer ou frapper les objets en direction des murs blanc seulement. Ne pas frapper les autres murs, plancher ou plafond.
4. Sous aucun prétexte, Sergeant Greg acceptera une 5^{ème} personne sur place. Ne pas demander.
5. Le sol et les airs peuvent être recouverts d'objets tranchants, coupants, ainsi que de verre et autres débris. Vous risquez de recevoir des objets sur vous. Soyez vigilants et ceci est à votre risque.

Étapes:

1. Complétez le formulaire et envoyez-le à sarge@sergeantgreg.com
2. Signez la décharge jointe (obligatoire)
3. Effectuez le prépaiement de montant total de l'option choisie par e-transfert. **(Non-remboursable, non-échangeable).**
4. Sergeant Greg confirme votre réservation par courriel.



In signing this Waiver I agree to:

1. Follow the instructions of the staff of **Sergeant Greg inc.**, posted warning signs on site, safety guide supplied with rental equipment.
2. Abide by the rules of the activity; and
3. Be bound by the terms of this Waiver.

ASSUMPTION OF RISK

1. I am over the age of 19 years old and up
2. If I am the only adult present, I represent the group. I am responsible and sign this waiver in behalf of all participants of this group.
3. I understand that this activity could be played in a dark room with various obstacles and flashing lights and participation could, in some circumstances, result in personal injury, disability or death to me or the loss or damage to my personal property;
4. I expose myself to receiving debris of all kinds, including glass, on my person. I am aware of the risk of injury due to the nature of this activity
5. I understand the nature of this activity; and
6. I am in good health and proper physical condition and know of no medical condition which may increase my risk in the activity.

I AGREE to fully accept and assume all risks, both known and unknown, of personal injury, losses, costs and damages arising from my participation in this activity.

WAIVER

I AGREE for myself, heirs, executors, administrators and assigns, to waive any claim which I may be entitled for injury or damage and release **Sergeant Greg inc.**, its representatives, directors, officers, agents, employees and the property owner from any and all liability for injury or damage suffered by me as a result of my participation.

INDEMNITY

I AGREE to indemnify **Sergeant Greg inc.** its representatives, directors, officers, agents, employees and the property owners for any damage to the premises, facilities or equipment which I may cause and to indemnify and defend **Sergeant Greg inc.** from any loss, liability damage or costs which it may incur as a result of any claims or suits made by anyone arising out my participation in the activity.

I ACKNOWLEDGE that I have read this Waiver and understand that I have given up substantial rights by signing it and have signed it freely and intent it to be a complete release of all liability.

En signant cette décharge, Je m'engage à :

1. Suivre les instructions du personnel de Sergeant Greg inc., respecter les consignes, les affiches de sécurité du site, suivre les guides de sécurité fournis avec les équipements de location.
2. Adhérer aux règles de l'activité et;
3. Être solidaire aux termes de cette décharge.

CONNAISSANCE DES RISQUES

1. Je DÉCLARE que: Je suis âgé(e) de 19 ans et plus
2. Si je suis le seul adulte présent, je représente le groupe. Je suis responsable et signe cette décharge au nom de tous les participants de ce groupe;
3. Je comprends que cette activité peut se jouer dans une pièce obscure avec des obstacles et lumières stroboscopiques et que la participation à cette activité peut, dans certaines circonstances, résulter à des blessures personnelles, me rendre handicapé ou causer ma mort, causer la perte ou endommager mes propriétés personnelles;
4. Je m'expose à recevoir des débris de toute sorte, incluant du verre, sur ma personne. Je suis conscient(e) des risques de blessure dû la nature de cette activité
5. Je comprends la nature de cette activité et;
6. Je suis en bonne santé, en condition physique appropriée et je reconnais n'avoir aucune condition médicale qui pourrait augmenter mes risques suite à la participation de l'activité.

Je SUIS EN ACCORD d'accepter et assumer tous les risques, connus et inconnus, de blessures personnelles, pertes, coûts et dommages associés à la participation de cette activité.

DÉCHARGE

Je SUIS EN ACCORD pour moi-même, mes héritiers, mes exécuteurs, mes administrateurs et attributeurs pour annuler toute réclamation en mon nom pour blessures ou dommages et libérer **Sergeant Greg inc.**, ses représentants, directeurs, officiers, agents, employés et le propriétaire du bâtiment de toute responsabilité pour les blessures ou dommages subis sur ma personne à la suite de ma participation à cette activité.

INDEMNITÉS

Je SUIS EN ACCORD d'indemniser **Sergeant Greg inc.**, ses représentants, directeurs, officiers, agents, employés et le propriétaire du bâtiment pour tout dommages aux installations ou équipements, que je peux avoir causé et indemniser **Sergeant Greg inc.** de toute perte, responsabilité de dommage ou coûts résultants de toute réclamation ou poursuite faite par quiconque impliquant ma participation à cette activité.

Je SUIS CONSCIENT d'avoir lu cette décharge et comprends avoir abandonné des droits substantiels en signant ce document et l'avoir signé librement et dans l'intention qu'il soit une décharge complète de toute responsabilité.

Signature : _____ Date : _____

RAGE CAGE

What date and time you would like play?

Please be ± 15 minutes before your mission time in the parking.

S.v.p. soyez ± 15 minutes avant la mission dans le stationnement.

Date: _____ Time/Heure: _____ AM PM

Name of the Event Organizer / Nom de l'organisateur: _____

Phone / Téléphone: (_____) _____

Email / Courriel: _____

Package I want:

1. Solo Frustrated – 35\$+gst (36.75\$)

- a. Rent the cage 30 minutes, for 1 player maximum.
- b. YOU bring your small items to break (china, glass, mirror)

2. Bad Day – 120\$+gst (126\$)

- a. Rent the cage 30 minutes, for 1 to 4 players maximum.
- b. YOU bring your small items to break (china, glass, mirror)

3. Bad week – 180\$+gst (189\$)

- a. Rent the cage 30 minutes, for 1 to 4 players maximum.
- b. Sergeant Greg supplies a total of 40 small items for the group

4. Divorce Party – 235\$+gst (246.75\$)

- a. Rent the cage 30 minutes, for 1 to 4 players maximum.
- b. Sergeant Greg supplies a total of 48 small items
- c. Sergeant Greg supplies 1 windshield or large item depending availability

5. Xtra pression relief – 25\$+gst (26.25\$)

- a. Package of extra 12 small items (china, glass, mirror)

6. I need working gloves (4\$+gst per player)

- a. Take your gloves home as a souvenir, I want pair:



I will send you my .jpg file to project on screen...and throw object on it!

I agree with all conditions and agree with attached waiver.

Minimum age to play is 10 years old and maximum 4 players – No exception

Âge minimum: 10 ans et maximum de 4 joueurs – Aucune exception.

1. Name	Adult :	Youth :	Age:
2. Name	Adult:	Youth:	Age:
3. Name	Adult:	Youth:	Age:
4. Name	Adult:	Youth:	Age:

Please send this filled form back to sarge@sergeantgreg.com.

No booking without filled form and **full amount of choose package** above. We accept Etransfer. Sergeant Greg will email you and confirm your spot.

S.V.P. renvoyez ce formulaire rempli à sarge@sergeantgreg.com. Pas de réservation sans formulaire et **le montant complet de l'option choisie**. Nous acceptons les e-transfers. Sergeant Greg vous enverra un courriel de confirmation.

sarge@sergeantgreg.com

P/T (867) 456-4734